
(Foto Pumareda)

Durant els mesos d’estiu, el Port reclama tot el protagonismo de la població. La platja és el 
centre de la vida, mentre el sol escalfa amb força.



ELS ALTRES DIUEN
«Llançà, lloc de somni a la Costa Brava.
Si Llançà va viure una etapa molt important de la Volta l’any passat, en el sector contra- 

rellotge que finalitzava a Sant Pere de Roda, aquest any serà escenari del començament de la 
Volta-85, així com el Trofeu Masferrer. Seran tres dien en els quals el ciclisme nacional estarà 
fixant-se en aquesta bonica població de la Costa Brava, quasibé al costat de la frontera francesa.

Durant tres dies es coneixerà Llançà a tota Espanya».
«Sport» (3-8-85)

«Es calcula que el futur embassament de la Valleta tindrà una capacitat d’un milió quatre- 
cents mil metres cúbics, cabal molt superior a la demanda actual i, fins i tot, a la demanda que 
es preveu en un futur més immediat.

Una conseqüència indirecta, però molt interessant, d’aquest embassament és que conduirà
a un canvi de l’ecosistema dels encontorns de la riera. D’una manera o altra, augmentaran les
espècies animals i vegetals, amb la qual cosa es crearà un paratge molt agradable a prop de
la població.

«Punt Diari» (15-8-85)

«El turisme de la pandereta i d’anar als braus va desapareixent; és un turisme en aquestes 
latituds inexistent; el jovent que ve, encara que semblin una colla de descamisats tots plegats, 
aprecien més un espectacle de tipus cultural (excepcions fetes) que el dels braus.

La joventut d’ara es preocupa pel romànic, pel fet diferencial de Catalunya, les autonomies; 
exigeix serveis molt millors, i encara que ha baixat el turisme de masses (el de París n’és un 
exemple), els que mantenim com a clients i els nous que vénen donen una altra imatge a 
aquesta zona.

Amb tot, però, manca una empenta, un cop de mà, al turisme universitari, començant 
per Espanya».

«Los Sitios-Diari de Girona» (15-8-85)
(D'una entrevista amb el Regidor de Turisme de Llançà, Joaquim Falcó).

NOU ORGANIGRAMA DEL CONSISTORI
A l'empar del que assenyala l’article 20 de la nova Llei de Bases de Règim Local, desenvolupant l’acord de l'Ajuntament 

en Ple de 6 de maig, va acordar-se, en sessió del 10 de juliol, la creació de la Comissió de Govern, que substitueix l'antiga 
Comissió Permanent. Així mateix, quedaren reestructurades les Tinències d’Alcaldia i les Comissions Informatives.

La nova organització municipal és aquesta:

Alcalde:
Josep M. Salvatella i Suñer

Comissió de Govern (Tinents d’Alcalde):
1 - Lluis Casellas i Donat
2 - Francesc Fàbrega i Bosch
3 - Antoni Godoy i Tomàs

Comissions Informatives:
Governació i Sanitat:

Lluis Casellas i Donat (president)
Joaquim Falcó i Font (vocal)
Carme Bosch i Mallol (vocal)

Hisenda i Especial de Comptes:
Josep Serradell i Pacareu (president) 
Lluís Casellas i Donat (vocal)
Carles Duran í Malagraba (vocal)

Ensenyament i Cultura:
Francesc Fàbrega i Bosch (president) 
Carme Bosch i Mallol (vocal) 
Albert Bosch i Alonso (vocal)'
Antoni Godoy i Tomàs (vocal)

Obres i Urbanisme:
Carles Duran i Malagraba (president) 
Francesc Fàbrega i Bosch (vocal) 
Felip Fernández i García (vocal) 
Laureà Serra i Cisneros (vocal)

Serveis:
Antoni Godoy i Tomàs (president) 
Laureà Serra i Cisneros (vocal) 
Albert Bosch i Alonso (vocal)

Comerç i Turisme:
Joaquim Falcó i Font (president) 
Josep Serradell i Pacareu (vocal) 
Francesc Fàbrega i Bosch (vocal)



CARTA DEL BATLLE
Amics:
Tinc sobre la taula del despatx 

l'original d'un llibre, inacabat encara, 
del més gran interès per als llança- 
nencs. Es tracta de «Llançà: notes 
històriques», de Mn. Josep Clavague- 
ra i Canet, Rector d’aquesta vila, Lli
cenciat en Història.

Una idea que s'havia parlat temps 
enrera amb la Conselleria de Cultura 
de l'Ajuntament i que representa una 
colla de mesos de treball constant. 
És una tasca seriosa de recerca, 
d’organització, de classificació i d’in- 
terpretació de dades, seguint les 
arrels del passat, fins als temps ac
tuals. L’autor ens havia donat ja força 
mostres d'aquesta activitat en els 
programes de Festa Major, en una 
sèrie d’articles intituláis «La nostra 
història». El llibre, però, sistematitza 
tot el conjunt i l'amplia fins a esde
venir un punt obligat de referència 
en parlar de la història local.

Possiblement es tracti d'una 
ocasió única d’aplegar en un sol vo
lum tota aquesta informació sobre la 
nostra vila, que altrament s’hauria 
perdut o hauria restat ignorada. Per 
la seva condició d’Arxiver de la Biblio
teca del Palau de Peralada, l’autor 
ha tingut accés a una bibliografia 
completíssima, potser única, sobre la 
població i la comarca.

Crec que molta gent, llançanencs 
i visitants, estarien interessats en po
der consultar aquest treball. És del 
tot necessària l’edició del llibre. En 
aquest sentit, l’Ajuntament haurà de 
fer l'esforç.

Pot ser, també, una decisió his
tòrica.

NOTES DIVERSES
ACTE PÚBLIC

A finals de maig, i coincidint amb els dos 
primers anys de govern municipal d’aquest Con
sistori, es celebrà un acte públic informatiu, amb 
una bona assistència de llançanencs. Després 
d’una exposició política del Batlle, cada Conse
lleria explicà les realitzacions i projectes del seu 
sector i s'acabà l’acte amb un animat col·loqui 
sobre temes d'actualitat municipal.

L’AFER DE LES TERANYINES
El mes de juliol hem tingut problemes amb la 

neteja de les platges. La presència al Port de la 
Selva d’unes seixanta teranyines forasteres, que 
pescaven l'anxova en aigües del Cap de Creus, 
ens portà, amb les corrents marines, tota mena 
de plàstics i deixalles, que culminaren amb una 
invasió de peix mort que les esmentades barques 
llençaren al mar.

Davant d’aquesta situació, l’Ajuntament, con
juntament amb el sector de l’hosteleria, que es 
senti molt afectat, efectuà diverses gestions a 
alt nivell, que es resolgueren en una reunió a 
Barcelona amb els Directors Generals de Turis
me, Pesca i Ports i Costes, on es posaren les 
bases per solucionar d’una vegada el problema.

No volem, de cap manera, enfrontar dos sec
tors tan nostres com la pesca i el turisme, però 
pensem que s’han de tenir previstes les regles 
perquè pugui haver-hi una normal convivència.

CATALUNYA NORD - CATALUNYA SUD
Hem tingut diverses reunions els Ajunta

ments del pobles costaners a banda i banda del 
Pirineu. Concretament; Cotlliure, Port-vendres, 
Banyuls, Cervera, Portbou, Colera, Llançà i el Port 
de la Selva. L'objectiu és acostar una mica més, 
mitjançant manifestacions esportives i culturals, 
aquests pobles tradicionalment molt relacionars, 
encara que avui dia els separi una frontera 
entre dos estats.

VOLTA A CATALUNYA
Finalment, serà els dies 3,4 i 5 de setembre, 

a Llançà. El primer dia, la clàssica Masferrer, com 
a pròleg de la prova catalana. El dia 4, la contra- 
reliotge que dóna principi a la Volta, amb un 
circuit urbà, que comprèn el Port i la Vila. El 
dia 5, la sortida de la primera etapa en línia: 
Llançà - La Platja d’Aro.

La inscripció de ciclistes és realment espec
tacular, amb moltes figures estrangeres i la major 
part dels asos espanyols. La campanya publici
tària — premsa, ràdio, televisió— que represen
tarà per a Llançà promet ser la més important 
que s’hagi fet fins ara.



VIDA MUNICIPAL
Sessions de la Comissió Permanent (abril-juny 85):
11, 18 i 25 d'abril; 2, 9, 16, 23 i 30 de maig; 6, 13, 20 i 27 de juny.

Llicències d’obres concedides:
Obres majors: 10. Obres menors: 50.
Denegades:
Obres majors: 1. Obres menors: 6.
Renovacions de llicència: 1. Suspensions d’obres: 2. Informes: 7.
Subministre d’aigua: 37. Obertura d'establiments: 16.
Canvis de titularitat: 3. Rètols: 12. Guals: 10.
Ocupació de via pública: 103. Altres llicències: 7.
Altres llicències denegades: 10.
Reclamacions de plus-vàlua admeses: 21. Desestimades: 5.
Despeses aprovades: 2.900.141 pessetes.

COMERC i TURISMEr
S’han vist confirmades totes les previsions sobre la temporada turística. Particularment el 

mes d’agost hem vist el poble ple a vessar de gent. Això no vol dir, però, que el rendiment 
econòmic sigui proporcional a l’increment de població. A poc a poc, anem recollint els primers 
fruits de les successives campanyes de promoció turística que s’han anat desenvolupant en els 
darrers anys. Potser tampoc és aliena a aquest fenomen una certa estabilitat de preus que 
Llançà, amb molt bon criteri, ha mantingut.

Del 17 al 21 d’abril, vam ser a Rodatur, a Barcelona, amb un «stand» doble, en companyia 
del Port de la Selva, Colera i Portbou.

Recordem que ha sortit publicada la Guia de l’Alt Empordà, que és a la venda a l'Oficina 
d’Informació.

Respecte a la taxa aprovada de foment del turisme, no s’ha passat a cobrar, en forma 
voluntària, com altres anys per aquesta època, tota vegada que es farà efectiva, amb caire 
obligatori, junt amb el cobrament d’arbitris.

Hem rebut dues subvencions de la Direcció General de Turisme. Una de 100.000 pessetes, 
destinada al funcionament de l’Oficina, i una altra de 400.000, per a diversos actes de promoció.

Quant al comerç, voldríem remarcar que l’obertura d’establiments es regula per un proce
diment oficial, que comprèn la petició a l’Ajuntament, i que no es pot deixar de banda. És lamen
table que, per deixadesa o ignorància, ens vegem obligats en alguns casos a prendre mesures 
extremes, que van en perjudici dels afectats.

Els mercats, tant al Port com a la Vila, han funcionat, des d’aquest estiu, amb les places 
limitades i estables. Això vol dir que no s’admeten passavolants. Creiem que és en bé de tots.

A part del començament de la Volta a Catalunya, que ja comentem a part, hi ha la possi
bilitat de tenir, també, els dies 11 i 12 d’octubre, un final i principi d'etapa a Llançà de la Volta 
a l'Empordà.
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Visita del President Pujol i 
el Conseller de Turisme, 
Sanuy, a la representació 
llançanenca de «Rodatur»



HISENDA
Parlàvem, en l'anterior Butlletí, de la importància i del millorament que ha suposat per a l'ofi- 

cina la instal·lació de l’ordinador Hewlett Packard, que l’Ajuntament adquirí fa uns mesos. És 
necessari ressaltar que una part essencial de l'efectivitat del sistema cal adjudicar-la a l'interès 
demostrat pel personal que ho ha de fer funcionar. El període d’adaptació ha estat molt breu 
i ara, amb la compra d'una altra pantalla i una nova impressora, tenim l'equip idoni per a les 
nostres necessitats actuals.

Al juliol, i a l'oficina de Barcelona del Banc de Crèdit Local, el Batlle signà el crèdit per a 
les obres d’interconnexió de pous. Aquest crèdit, que es complementa amb l'aportació del 
Ministeri i les contribucions especials, puja a 15.988.059 pessetes.

També s’ha sol·licitat, al mateix banc, una altra quantitat per a les obres de la primera fase 
del pavelló polisportiu en projecte.

Creiem que un Ajuntament ha de mirar-s’hi molt a l'hora d’endeutar-se (tradicionalment s’ha 
assenyalat com a límit màxim tolerable el 25% del pressupost ordinari, encara que tots conei
xem Ajuntaments que l'han superat llargament), però també pensem que l’obligació nostra és 
dotar al poble dels serveis i obres que facin falta. S'han d’esgotar les possibilitats d'aconseguir 
subvencions dels organismes oficials, cosa no sempre fàcil. Algunes vegades, si pot ser poques, 
s’ha d’anar a la imposició de contribucions especials. I en alguns casos, també amb prudència, 
s'han de demanar crèdits, en les millors condicions possibles. El que és absurd, però, i en 
coneixemcasos, és que a un Ajuntament li sobrin diners. Les necessitats d’una població són 
inexhauribles, sempre en surten de noves. Per més coses que solucionem, sempre en restaran 
algunes per solucionar.

Després de l’important paquet d'obres i realitzacions projectades per aquest Consistori 
(informatització de les oficines, carrer La Farella i altres, enllumenat de l’Avinguda d'Europa i 
Passeig Marítim, pont sobre la riera, Edifici de Serveis, construcció, connexió i automatització 
de pous, urbanització de Els Lledoners, pavelló polisportiu, diverses campanyes culturals i 
turístiques, etc...), la càrrega financera d’aquest Ajuntament serà de l'ordre d'un setze a un divuit 
per cent. Més o menys, la mateixa, potser una mica inferior, que suportava el 1979, en accedir 
el primer Consistori democràtic. Un percentatge perfectament normal, que s'anirà rebaixant 
automàticament en apujar-se cada any, com és lògic, el total del pressupost.

SERVEIS
Abans de l'estiu es va acabar l'obra de l’enllumenat públic des de l’estació fins al Port i a 

la Farella, amb la inclusió del Passeig Marítim. L’ha portat a terme l’empresa SIMSA. Realment, 
ha estat una realització que ha canviat la imatge nocturna d’aquestes vies, tan concorregudes 
a la temporada estiuenca.

Per altra banda, s’ha començat ja la connexió i automatització de pous, a càrrec de ACSA, 
que comprèn entre altres coses una conducció des de la zona dels Lledoners, on hi ha els dos 
pous nous, fins davant de la discoteca «Kroac». Esperem que cap a final d’any podrem gaudir 
de les millores que això suposa, entre elles la d’aportar nous cabdals d'aigua, més allunyats del 
mar, igualar la qualitat del subministre a tot el poble i racionalitzar les extraccions.

Després d’ahaver-se detectat diversos problemes de serveis a la zona de Sant Carles, 
l’Ajuntament ha tingut tres reunions amb el propietari inicial i promotors de la urbanització, per 
tal de trobar una solució definitiva als problemes plantejats. Les negociacions eren realment 
complicades, però la idea del Consistori ha estat sempre tractar de forçar una sortida ràpida 
i efectiva. Pensem que ho aconseguirem.

Voldríem també repetir una vegada més que és necessària la col·laboració de tothom en 
la recollida d'escombraries. No pot ser que es treguin a qualsevol hora al carrer, sinó a partir 
de les deu de la nit. No representa cap gran esforç i, en canvi, possibilita una millor eficàcia del 
servei i un aspecte més agradable dels nostres carrers i places, que en definitiva és cosa que 
ens interessa a tots.

Finalment, donar notícia que el projecte de presa a la riera de La Valleta ja ha estat acabat. 
L’autor, l’enginyer Ramon Galimany, el presentà fa poc a l’Ajuntament. Ara comença una nova 
etapa: els diversos tràmits burocràtics i la recerca d’una ajuda substancial de cara al finan
çament. És, potser, la part més difícil i complicada. Pensem que el pressupost del projecte 
— amb la presa, l’estació de tractament i la conducció fins al poble— puja uns 430.000.000 
de pessetes. Però creiem que l’Ajuntament ha de fer els possibles perquè aquest projecte 
pugui ser realitat. Representaria, n'estem segurs, la definitiva solució al problema de l’aigua a 
tot Llançà.



OBRES i URBANISME
Una obra rellevant que s’està realitzant aquest estiu és el pont sobre la desembocadura de 

la riera de La Valleta, al costat de la platja del Port. Es tracta de substituir l’antic passallis, que 
en temps de fortes riuades era intransitable a més d’actuar com a dic retenint les aigües, i 
poder connectar més tard l'Avinguda Mestral amb la carretera de Portbou. Això suposa la millor 
entrada de Llançà, en principi, que donarà accés al Port.

Aquesta obra, que crèiem que estaria acabada a primers d’estiu, ha sofert importants de
mores degut als inconvenients imprevistos que han sorgit en la seva execució. De totes mane
res, en redactar aquestes notes, s’han superat els problemes i el pont és ja en una molt 
avançada construcció.

Per altra banda, s'han aprovat ja tots els tràmits del projecte d’urbanització del sector de 
Els Lledoners i s’ha convocat la corresponent subhasta. És una obra a realitzar a la tardor o 
començaments d’hivern, que millorarà molt aquesta zona.

Duès etapes de la 
construcció del pont 
sobre la riera de la Valleta.



GOVERNACIÓ i SANITAT
El 22 de juny tingué lloc, com cada any, l'Homenatge a la Vellesa. Les persones de més 

edat foren les mateixes de l'anterior edició, Consol Bailó i Nicolau Estela. Actuaren la Cobla 
de Santa Maria de Blanes, l'Escola d’Art Coreogràfic de Llançà i diversos col·laboradors i artis
tes locals.

El 24 de juny es celebrà el «Dia de Càncer». La col·lecta aportà 349.058 pessetes. Moltes 
gràcies a tots.

Estem en plena construcció del projectat Edifici de Serveis Municipals, que porta a cap 
l’empresa Tarraco, S.A. En primer lloc, i degut a uns compromisos amb la Generalitat, ens 
interessa acabar el Centre d’Assistència Primària (Dispensari Mèdic). Tot seguit, li tocarà el 
torn a la Llar dels Jubilats. Després, esperem arribar a un acord amb Correus per enllestir 
el seu local. Encara restarà a disposició de l’Ajuntament un pis i un àtic. De mica en mica, anem 
assolint totes les fites que ens proposàrem en començar aquest període de govern municipal.

En aquests mesos d’estiu, ens veiem assistits, quant a vigilància i seguretat ciutadana, per. 
sis policies nacionals. Encara que continuem no estant d’acord amb el fet que això costi unes 
despeses adicionáis al municipi, creiem molt positiva la seva presència al nostre poble, en 
aquests mesos tradicionalment conflictius.

Per altra banda, hem posat en funcionament, aquest estiu, un servei permanent, de les 10 
de la nit a les 6 del matí. Trucant al telèfon 380181, la Policia Municipal respon al moment i 
acudeixen allà on faci falta. L’efectivitat d'aquest servei s’ha posat de manifest repetides vega
des i ha aportat una sensació de seguretat a molta gent preocupada pel tema.

ENSENYAMENT i CULTURA
VIATGE CULTURAL

Pels dies de la Pasqua Granada, els guanyadors del Concurs Escolar de Redacció efectua
ren el viatge promès com a premi. Carme Orta, Jordi Cañón, Núria Teno, Mireia Pi, Eva Salva- 
tella i Natàlia Vilaboy foren els excursionistes, acompanyats per la professora Anna Payrà, a la 
qual expressem la nostra gratitud. El viatge fou a Tarragona i Peníscola.

CURS DE CATALÀ
Així mateix, remerciem la Sra. Enrica Heras, que portà a terme el Curs de Català per adults, 

que es desenvolupà de gener a maig, amb notable èxit de matricula.

APLEC DE SANT SILVESTRE
Tingué lloc el 12 de maig, i, aquesta vegada, el temps el respectà. Actuà la cobla Cam

prodon. Una festa popular ja arrelada en la tradició més recent de la vila.

ESTIU INFANTIL
Les Colònies a La Molina, la primera quinzena de juliol, tingueren molta participació i bons 

resultats, malgrat que hi hagueren petits problemes de salut: refredats, mareigs... ja que el 
temps fou força plujós.

Per al Casal d’Estiu, degut a les nombroses peticions, vàrem ampliar les places fins a 43 
nens i nenes. Aquest any, el Casal ha girat entorn del teatre i la música, dedicant una part del 
temps a la fabricació artesanal d'instruments musicals.

Així mateix, la Llar d’Infants «El Patinet» ha portat a cap el seu curs d’estiu per a la 
mainada petita.

SARDANES i ACTES DIVERSOS
Al llarg de juny i juliol, les tradicionals audicions de sardanes han estat a càrrec de les 

cobles Miramar i Camprodon. També han actuat el grup de dances «Marboleny» i el d’havaneres 
«Cantaires del Montgri».

El 7 de juliol, a la Plaça Major, hi hagué una interessant exposició de productes i treballs 
del «Grup Divulgatiu de Tradicions Catalanes».

Entre els actes d'animació infantil, actuà el 3 de juny, revetlla de Sant Joan, el grup 
«Tripijoc», amb una cercavila i l'espectacle «Tirant lo Negre»



PAVELLÓ POLISPORTIU
Podem anunciar que ja ha estat aprovat per l’Ajuntament el projecte del Pavelló Polisportiu, 

emplaçat a Les Esplanes, darrera del Col·legi. L’autor del projecte és l’arquitecte municipal, 
Ricard Fina. La Direcció d’Esports de la Generalitat ha donat ja el vist-i-plau inicial i esperem 
poder començar les obres a primers d’any.

SUBVENCIONS i AJUDES
Com a resposta a la sol·licitud que vàrem presentar a la Diputació, ens va ser concedit 

material esportiu per al Col·legi Públic «Pompeu Fabra», per un import de 65.000 pessetes. 
També, la mateixa Diputació ens ha tramès, per a la futura biblioteca municipal, un lot de 
llibres, en diferents idiomes.

Una ajuda de 100.000 pessetes, per al IV Curs de Música, ens ha estat atorgada pel 
Departament de Cultura de la Generalitat.

PETITS POETES
Resum, en rodolins, de les Colònies/85, segons les han vist els participants:
— A la Molina hem arribat i tots ens hem dutxat (Beatriz).
— Al mati, ben adormits, no hi ha qui ens tregui dels llits (Jenni).
— Els despertadors musicals són molt «matinals» (Josefina).
— A Puigcerdà hem anat i xops hem arribat (Beatriz).
— Els nens ben recollits es fan els seus llits (Maira).
— Castellar de n’Hug és un poble de l’antiguitat, molt ben conservat (Jordi).
— Hem vist les Fonts del Llobregat i moltes escales hem pujat (Anna).
— En Carles, crit per crit, ens fa tremolar els dits. En Joan no ens diu res, perquè en té 

prou amb el «mi, do, re» (Sònia).

El grup de Colònies, 
pels paratges 
de La Cerdanya.



Llançà/Juliol 1985:

IV CURS DE MÚSICA
I CURS-STAGE DE DANSA

Dues organitzacions que assoliren un nivell excel·lent.
El Curs de Música, amb la direcció de Fernando Fernández-Lavie i Wolfgang Hock, i la col- 

laboració de Philippe Jouanneau, Pedro Ibáñez, Brigitte Buxtorf, Andrée-Armène Stakian, Kurt 
Meier i Joan de la Creu Godoy, tingué 54 alumnes, procedents de França, Suïssa i Alemanya, 
així com també de Catalunya i resta d’Espanya. Les classes, de guitarra, flauta travessera, violi 
i seminari d’orquestra, es veieren complementades per tres concerts, a la Capella del Port, 
amb l’actuació de professors I alumnes.

El Curs-Stage de Dansa, que veié la seva primera edició, comptà amb l’organització tècnica 
de l’Escola d’Art Coreogràfic de Llançà, de Liliane Augé. Les classes, amb una vintena d’alumnes, 
les desenvoluparen els professors Gilbert Canova, Vendetta Mathea i Catherine Augé, en les 
especialitats de clàssic, jazz i claquè. Tres festivals, al Pati Blanc, donaren imatge pública del 
Curs, amb les actuacions de Catherine Jeannic i Alain Vaspart, Esbart Dansaire de Rubí i 
Vendetta Mathea, amb Liliane i Catherine Augé, Patrícia Denechaud i els alumnes de l’Escola 
d’Art Coreogràfic.

Un moment de la recepció 
que l’Ajuntament oferi als 
alumnes i professors del 
IV Curs-Stage Internacio
nal de Música de Llançà.

(Foto Pumareda)



Els Curs de Dansa presentà tres fes
tivals, amb Catherine Jeannic i Alain 
Vaspart, Vendetta Mathea i l'Esbart 
Dansaire de Rubí, els quals veiem 
aquí en uns moments de la seva 
actuació.
(Foto Pumareda)



ACORDS DEL PLE
1 ABRIL.- Informe i sol·licitud d'obres per al Pla d’Obres i Serveis 1985.- Declaració d’obra 

nova del Lloc de Socors de la Creu Roja.- Petició de subvenció a la Diputació per a l’urbanització 
de «Els Lledoners».- Plec de condicions i adjudicació d'obres del Dispensari Municipal 
(Tarraco, S.A. - 5.356.907 pts.). Ratificació d'adhesió al Programa d’Assistència Primària de la 
Generalitat.- Contractació de personal per a la Brigada d’Obres.- Contractació de l’anex del 
Projecte d’Enllumenat Públic de la carretera del Port i altres (S.I.M.S.A. -829.184 pts.). - Aprovació 
inicial del Projecte d'Urbanització del nou carrer entre Rafael Estela i Parc de Bombers.

6 MAIG.- Plec de prescripcions tècniques per execució d’instal.lacions d’aigua.- Cessió de 
terreny a la Direcció General de la Guàrdia Civil - Aprovació definitiva del Projecte Complemen
tari d’Interconnexió de Captacions d’Aigua.- Convocatòria de subhasta per les obres d’Inter- 
connexió de Captacions.- Expedient de contribucions especials i al·legacions presentades de 
les esmentades obres.- Préstec amb el Banc de Crèdit Local.- Reclamacions de contribucions 
expecials de les obres d’Enllumenat Públic de la Carretera del Port i altres.- Aprovació definitiva 
de l’estudi de detall del carrer entre Rafael Estela i Parc de Bombers - Contractació de personal.- 
Declaració d’urgència: Creació de la Comissió de Govern.

3 JUNY.- Expedient de Modificació de Crèdit dels Pressupostos Ordinari i d'Inversions 1985 - 
Tramitació de l’Expedient de Modificació de Crèdit 1985.-Aprovació definitiva del Projecte d’Ur
banització del carrer entre Rafael Estela i Parc de Bombers.- Retribucions complementàries 
del personal de plantilla 1985.-Adquisició del mobiliari i equipament del Dispensari.- Fracciona
ment del pagament a Magistratura del Treball - Enderrocament d’obres realitzades sense 
llicència.

13 JUNY.- Adjudicació definitiva de la subhasta de les obres d’Interconnexió de Capta
cions d'Aigua i Complementari (A.C.S.A.-27.260.000 pts.).-Aprovació definitiva dels Estatuts de 
l'Entitat de Conservació Polígon I, Pla Parcial Grifeu II - Aprovació inicial de Delimitació d’Unitat 
d’Actuació i Projecte d’Urbanització de Sant Carles.

20 JUNY.- Sol·licitud de subvencions a la Direcció General de Turisme.- Compromís de 
tramitació de l’Expedient de Modificació de Crèdits.

ULTIMA HORA
AGRAÏMENT

L’Ajuntament vol donar les gràcies a totes les entitats que han col·laborat en 
la Festa Major d’Estiu: Associació de Pares, Societat de Tir, Club Esportiu Llançà, 
Agrupació Sardanista, Amics dels Escacs i Club Nàutic.

Així mateix, a la Parròquia de Sant Vicenç i als propietaris del «Pati Blanc», 
per la cessió desinteressada dels seus locals.

A totes aquelles persones que, d'una manera o altra, han aportat el seu ajut 
o ens han honorat amb la seva presència i participació.

I, molt especialment, als amics Andreu Pol i Cándido Barbosa que, amb una 
total dedicació a la Festa, han demostrat el seu amor a Llançà.

Mercès a tots.


